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Ciuca solicita întrunirea Birourilor permanente pentru constituirea comisiei de

ancheta în cazul Nordis

Presedintele Senatului, Nicolae  Ciuca, a informat ca va solicita, marti, convocarea Birourilor  permanente

reunite pentru înfiintarea unei comisii parlamentare de  ancheta în cazul Nordis.

Liderul PNL, care a calificat acest caz drept unul de "înselatorie  clasic", a avut o întâlnire cu reprezentantii

pagubitilor din afacerea  Nordis.

"Din punctul meu de vedere, este un caz de înselatorie clasic si  consider ca demersul pe care l-am initiat pentru

constituirea unei  comisii de ancheta la nivelul Parlamentului va trebui sa intre cât mai  urgent în functie si sa ofere

posibilitatea ca acesti oameni, vorbim  despre români din tara, români din diaspora, am înteles ca sunt si  cetateni

straini care au semnat contracte cu Nordis, sa poata sa dea  detalii despre ceea ce s-a întâmplat acolo. Vorbim

despre autoritati  publice care ar fi trebuit sa-si faca datoria si sa raspunda în timp  oportun tuturor solicitarilor

adresate de catre cetateni. Apreciez ca în  aceasta dupa-amiaza voi solicita si Camerei Deputatilor sa se 

întruneasca Birourile permanente reunite pentru constituirea comisiei.  Este important, în primul rând, sa se

solutioneze acest caz, în al  doilea rând, sa fie un exemplu prin care cetatenii sa nu mai cada în  astfel de capcane

si, în al treilea rând, si cel mai important, sa se  modifice urgent legislatia pentru a nu mai permite astfel de scheme

de  înselatorie", a afirmat Ciuca.

Potrivit acestuia, toti pagubitii care nu se vor înscrie la masa  credala, pâna pe data de 21 noiembrie, vor pierde

sansa de a-si recupera  banii.

"Este important, pentru ca am înteles de la reprezentantii pagubitilor  ca pâna pe data de 21 noiembrie, termen la

care se încheie înscrierile  la masa credala, toti cei care nu se vor înscrie vor pierde sansa de  a-si recupera banii

sau de a intra în posesia bunurilor contractate,  respectiv a spatiilor imobiliare. Important este ca aceasta comisie sa

functioneze si, ulterior, ea sa-si reia activitatea", a explicat Nicolae  Ciuca.

Întrebat daca este de acord si cu înfiintarea unei comisii de ancheta,  asa cum au cerut social-democratii, privind

cheltuielile facute de  Administratia Prezidentiala si cele cu vila din Bulevardul Aviatorilor,  Ciuca a raspuns

afirmativ: "Am deschidere pentru înfiintarea ambelor  comisii".

Liderul deputatilor liberali, Gabriel Andronache, care a participat la  întâlnire, a afirmat ca rolul acestor comisii

este sa lamureasca niste  situatii, sa traga concluzii care sa se finalizeze cu sesizarea unor  institutii ale statului,

daca se impune acest lucru.

"Comisiile de ancheta au ca obiectiv sa lamureasca anumite situatii, sa  traga niste concluzii si, de fiecare data

când aceste concluzii conduc  solutia sesizarii unor institutii ale statului, s-a procedat în  consecinta. Se poate

proceda, la fel, si de aceasta data", a explicat  Andronache.
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